

1164

Prva omemba gradu Marchburg.

1204

Prva omemba Maribora kot trga, ki se nahaja ob gradu.

1240

Prihod prvih manjših bratov v Maribor.

1254

Prva omemba Maribora kot mesta.

1278

Mesto se je začelo naglo razvijati.

1282

Samostan manjših bratov (minoritov) pri podružni cerkvi Marije Vnebovzete na Lentu.

1481

Maribor uspešno kljubuje obleganjem vojske ogrskega kralja Matije Korvina.

1532

Neuspešno obleganje Maribora s strani otomanske vojske.

1613

Prihod bratov kapucinov v Maribor.

25. januarja 1747

Prenos milostne podobe Matere Usmiljenja v Maribor, v minoritsko cerkev na Lentu.

1784

Zaradi jožefinskih reform morajo bratje kapucini zapustiti Maribor.

Kapucinski samostan in cerkev so prevzeli bratje minoriti z Lenta (od koder so morali iti), ki so s seboj prinesli tudi kip Matere Usmiljenja. Nekdanja kapucinska cerkva sv. Marije Vnebovzete, postane svetišče Matere Usmiljenja.

1786

Ustanovljena je predmestna župnija Sv. Marije, ki jo najprej upravljajo škofijski duhovniki.

1796

Bratje minoriti prevzamejo upravljanje predmestne župnije Sv. Marije.

1813

Zaradi pomanjkanja duhovnih poklicev so bratje minoriti zapustili Maribor.

1813–1864

Menjavanje upraviteljev župnije sv. Marije: bratom minoritom so sledili škofijski duhovniki, potem redemptoristi (1833–1848), pa zopet škofijski duhovniki.

1864

Na željo škofa Slomška njegov naslednik škof Stepišnik povabi v Maribor brate frančiškane iz Kalterna (tirolsko–štajerska provinca sv. Leopolda). 1. maja pridejo bratje frančiškani v Maribor.

1164

First mention of Marchburg Castle.

1204

The first mention of Maribor as a square next to the castle.

1240

Arrival of the first friars minor in Maribor.

1254

The first mention of Maribor as a city.

1278

The city began to develop rapidly.

1282

The monastery of friars minor (Conventuals) at the branch church of Mary of the Assumption in Lent.

1481

Maribor successfully defies the siege of the army of the Hungarian king Matthias Corvinus.

1532

The unsuccessful siege of Maribor by the Ottoman army.

1613

The arrival of the Capuchin brothers in Maribor.

January 25th, 1747

The transfer of the image of the Mother of Mercy to Maribor, to the Conventual church on Lent.

1784

Because of the Josephine reforms, the Capuchin brothers had to leave Maribor.

The Capuchin monastery and the church were taken over by the Conventual brothers from Lent (from where they had to go), who also brought the statue of the Mother of Mercy with them. The former Capuchin church of St. Mary of the Assumption, becomes the sanctuary of the Mother of Mercy.

1786

The suburban parish of St. Mary, which is first managed by diocesan priests.

1796

The Conventual brothers take over the management of the suburban parish of St. Maria.

1813

Due to the lack of spiritual vocations, the Conventual brothers left Maribor.

1813–1864

Change of managers of the parish of St. Mary: the Conventual brothers were followed by diocesan priests, then by Redemptorists (1833–1848), and again by diocesan priests.

1864

At the request of Bishop Slomšek, his successor, Bishop Stepišnik, invites the Franciscan brothers from Kaltern (Tyrolean–Styrian province of St. Leopold) to Maribor. On May 1st, the Franciscan friars come to Maribor.

1164

Erste Erwähnung der Burg Marchburg.

1204

Erste Erwähnung von Maribor als Markt bei der Burg.

1240

Ankunft der ersten Minderbrüder in Maribor.

1254

Erste Erwähnung von Maribor als Stadt.

1278

Die Stadt begann sich schnell zu entwickeln.

1282

Das Kloster der Minderbrüder (Minoriten) bei der Filiationkirche Maria Himmelfahrt am Lent.

1481

Maribor trotzt erfolgreich der Belagerung durch das Heer des ungarischen Königs Matthias Corvinus.

1532

Das osmanische Heer belagert erfolglos Maribor.

1613

Die Ankunft der Kapuziner in Maribor.

25. Januar 1747

Übertragung des Bildnisses der Mutter der Barmherzigkeit nach Maribor in die Minoritenkirche am Lent.

1784

Die Kapuziner mussten aufgrund der josephinischen Reformen Maribor verlassen.

Das Kapuzinerkloster und die Kirche übernehmen die Minoriten vom Lent (von wo sie gehen mussten). Sie brachten die Statue der Mutter der Barmherzigkeit mit. Die ehemalige Kapuzinerkirche Maria Himmelfahrt wird zum Heiligtum der Mutter der Barmherzigkeit.

1786

Gründung der Vorstadtparodie der Hl. Maria, die zunächst Diözesanpriester leiten.

1796

Die Minoriten übernehmen die Leitung der Vorstadtparodie Hl. Maria.

1813

Wegen Mangel an geistlichen Berufen verließen die Minoriten Maribor.

1813–1864

Wechsel in der Leitung der Pfarre Hl. Maria: Den Minoriten folgten Diözesanpriester, diesen Redemptoristen (1833–1848) und erneut Diözesanpriester.

1864

Auf Wunsch von Bischof Slomšek lädt sein Nachfolger Bischof Stepišnik die Franziskaner aus Kaltern (Tiroler–Steirische Provinz Hl. Leopold) nach Maribor ein. Am 1. Mai kommen die Franziskaner nach Maribor.